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§ 88 Månadsuppföljning 2020 

Äldre & Omsorgsnämnden sammanträde den 29 oktober 2020. 
 
Vi vill framföra ett stort tack till förvaltningen för ett bra arbete med 
månadsuppföljningarna som ständigt utvecklas på ett mycket positivt vis.  

Vi fick svar på våra frågor på nämnden men vill ändå till protokollet lägga 
ett särskilt yttrande rund hur vi ser på innehållet i månadsrapporten. 

Månadsuppföljningen för Äldre & Omsorgsnämnden visar på ytterligare 
förstärkningar i det redan starka ekonomiska resultatet och minskad 
efterfrågan framförallt inom äldreomsorgen samt statliga stöd kopplade till 
Covid-19 pandemin gör att det prognostiserade överskottet för nämnden 
på helåret nu är över 31 miljoner. 

När Moderater, Centerpartister och Kristdemokrater förde fram sitt eget 
gemensamma alternativ till budget och kommunplan så kritiserades vi för 
det man såg som en underfinansierad äldreomsorg, nu med facit i hand 
kan vi konstatera att majoriteten skulle tagit intryck av det som vi förde 
fram i vår budget dvs att myndighetsdelen inom äldreomsorgen var kraftigt 
överfinansierad. 

Vi såg en överfinansierad myndighetsdel inom verksamhetsområde 5 och 
dessutom stora möjligheter till besparingar i form av hemtagningar från 
andra kommuner när Villa Fornudden färdigställts kvartal 4 2020. 

Vi anser fortfarande att Funktionshinderområdet är underfinansierat och 
verksamhetsområdet ser ut att med nöd och näppe kunna klara sin 



 

budget, men även här stärks det prognostiserade resultatet av 
volymminskningar och statliga stöd. 

Vi ser fram emot kommande förhandlingar kring kommunplan och budget 
för 2021. 
 
För Moderaterna   För Centerpartiet 

 

Peter Freij    Anna Steele 

  

 


